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 45שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 07.11.2021מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - לוף קובימר מכ 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה - ד"ר רוק מאיר 
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 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה  - מר יעקב מזרחי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה  - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o ים ובקרה, מנהל אגף תקציב - מר רחמים בינוני 

o מנהל מחלקת הספורט  - מר עצמון קצב 

o עו"ד וסגן היועמ"ש - הגב' אביבה שרון 

o רו"ח - מר דורון עברי 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 על סדר היום:

 של חבר המועצה שי קינן בנושא החזרת הסייעות לעבודה בעירייה. –הצעה לסדר  .1

 עצה ניסן זכריה בנושא ביטול גביית היטל שמירה.של חבר המו –הצעה לסדר  .2

 ולילדיצה"ל  לחיילי מסובסד מחיר -של חבר המועצה ניסים זאב בנושא  - לסדר הצעה .3

 חולון.

 .25%-הגדלת תקציב הספורט ב –של חבר המועצה ניסים זאב בנושא  - לסדר הצעה .4
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 סייעות. –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -שאילתא  .5

 חוג לכל ילד.  –ל חבר המועצה בר שי בנושא ש –שאילתא  .6

 .2021)ז( לתבחינים לתמיכות בעמותות )כללי( החל מתקציב שנת  5.4תוספת תבחין  .7

.בתנועות נוער, ארגוני נוער תנועות נוער במקלטים 2021לשנת  אישור חלוקת כספי תמיכות .8

תנועות נוער ושכר  ובמכינות קדם צבאיות, מוסדות דת, שכר דירה ארגוני נוער, שכר דירה

 רכזי תנועות נוער.

 .2021אישור חלוקת כספי תמיכות לעמותות בתחום תרבות, חינוך, רווחה ובריאות לשנת  .9

כפוף להחלטת  36-38אישור המלצות הועדה לסיוע מתן שכר דירה לדיירי רחוב סרלין  .10

 המועצה.

 . 2021-2020עדכון תקציב רגיל לשנת  .11

 .2021-2020עדכון תקציב פתוח לשנת  .12

  .36-38הוצאות רח' סרלין  4451עדכון של תב"ר מס'  .13

 .154חלקה  6872ביטול הקצאה לעמותת יוצאי בבל )עירק( גוש  .14

של דר' משה דרוקר לשיפוץ ספרייה  ₪ 350.000בסך  –הודעה על אישור לקבלת תרומה  .15

 בתיכון קוגל.

 הרחבת התקשרות חברת ההסעות שאשא. .16

 עדת קליטה במקום אלון שחק. מינוי מר מקסים מורוגובסקי בו .17

 מינוי מר ראובן קייקוב כחבר בוועדת ביקורת במקום יעקב בבלי. .18

 ב"רשת קהילה ופנאי". כנציג ציבור מטעם העירייה -מינוי מר משה רינת  .19

 כנציגת ציבור בועדת נוער וצעירים. –מינוי גב' רוני לירז  .20

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 539וטוקול מס' פר 45

 .בעירייה לעבודה הסייעות החזרת בנושא קינן שי המועצה חבר של – לסדר הצעה .1

 .שמירה היטל גביית ביטול בנושא זכריה ניסן המועצה חבר של – לסדר הצעה .2

 ולילדיצה"ל  לחיילי מסובסד מחיר - בנושא זאב ניסים המועצה חבר של - לסדר הצעה .3

 .חולון
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 .25%-ב הספורט תקציב הגדלת – בנושא זאב ניסים עצההמו חבר של - לסדר הצעה .4

 .סייעות – בנושא גונן קרן המועצה חברת של - שאילתא .5

 . ילד לכל חוג – בנושא שי בר המועצה חבר של – שאילתא .6

 .2021 שנת מתקציב החל( כללי) בעמותות לתמיכות לתבחינים( ז) 5.4 תבחין תוספת .7

 במקלטים נוער תנועות נוער ארגוני, נוער תנועותב.2021 לשנת תמיכות כספי חלוקת אישור .8

 ושכר נוער תנועות דירה שכר, נוער ארגוני דירה שכר, דת מוסדות, צבאיות קדם ובמכינות

 .נוער תנועות רכזי

 .2021 לשנת ובריאות רווחה, חינוך, תרבות בתחום לעמותות תמיכות כספי חלוקת אישור .9

 להחלטת כפוף 36-38 סרלין רחוב לדיירי הדיר שכר מתן לסיוע הועדה המלצות אישור .10

 .המועצה

 . 2021-2020 לשנת רגיל תקציב עדכון .11

 .2021-2020 לשנת פתוח תקציב עדכון .12

  .36-38 סרלין' רח הוצאות 4451' מס ר"תב של עדכון .13

 .154 חלקה 6872 גוש( עירק) בבל יוצאי לעמותת הקצאה ביטול .14

 ספרייה לשיפוץ דרוקר משה' דר של ₪ 350.000 בסך – תרומה לקבלת אישור על הודעה .15

 .קוגל בתיכון

 .שאשא ההסעות חברת התקשרות הרחבת .16

 . שחק אלון במקום קליטה בועדת מורוגובסקי מקסים מר מינוי .17

 .בבלי יעקב במקום ביקורת בוועדת כחבר קייקוב ראובן מר מינוי .18

 ".ופנאי קהילה רשת"ב העירייה מטעם ציבור כנציג - רינת משה מר מינוי .19

 .וצעירים נוער בועדת ציבור כנציגת – לירז רוני' גב מינוי .20

 פרוטוקול

, הצעה לסדר שי קינן 45חברים פתחתי את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

בבקשה. חברים אני מבקש שקט, פתחתי את הישיבה. אני מבקש. בבקשה 

לגמור,  שי קינן, תציג. הצעה לסדר. בבקשה, תקרא. אלינור אנחנו רוצים

 בבקשה. שי קינן, שחר. כן. די, חברים. 
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 הצעה לסדר של חבר המועצה שי קינן בנושא החזרת הסייעות לעבודה בעירייה. .1

אני הגעתי לכאן למועצה עם, אחרי  2017טוב. מוטי אם אתה זוכר בשנת  מר שי קינן:

חודשים על דו"ח שקראתי לו דו"ח הצהרונים, אוקיי?  3עבודה מאומצת של 

המלצות. כמובן שלא קרה  17עמודים עם  12דו"ח הזה, זה דו"ח של כמה, ל

כלום בעקבות הדו"ח הזה אבל אני לא אלאה את חברי המועצה בכל הדו"ח 

הזה כי כבר בשעתו הקראתי אותו וגם חילקתי אותו לחברי המועצה. אבל 

הבעיות ברשת קהילה ופנאי, בכל מה שקשור לעבודת הסייעות, לא הסתיימו 

אז. עכשיו, יש בעיות למכביר ומי שרוצה את דו"ח הצהרונים אני מוכן מ

או באיזה קישור. הדו"ח  hard copy-לשלוח לו אותו, להביא אותו גם ב

באמת מפרט את כל הבעיות אחרי שנפגשתי באמת עם מאות הורים וגם עם 

בעלי מקצוע. גם מהעיר וגם מחוץ לעיר, מערים אחרות, כדי ללמוד על המצב. 

אחוז  70אבל יש בעיה שהיא בעיה עיקרית, לדעתי לפתור אותה מוטי פתרנו 

מהבעיה. עיקר הבעיה זה העניין של הצוותים. זה הצוותים, סייעות. הן לא 

קבועות. וזה יוצר בעיות ברשת, בגנים. הצוותים לא קבועים אז גם יש פגיעה 

לים מבעיה של בילדים ואני חושב או שאנחנו בעיריית חולון, אנחנו לא סוב

כוח אדם. כשלנו יש משרה פתוחה, מוציאים מכרז כוח אדם. יש מי שרוצה 

להיות עובד עירייה. פה הצוותים קבועים. זה לא שהיום מישהו עובד 

במחלקת ארנונה, מחר הוא לא בא, מחרתיים הוא עובד במחלקת הנדסה. 

 ולצערי אצל הסייעות זה כך פועל. ולכן,

 ה הן לא קבועות, סליחה? למה הן לא קבועות?למ גב' נעה צ'פליצקי:

 ככה, ככה. מר שי קינן:

חסר כוח אדם בכל הארץ. רק אתמול או שלשום ראיתי את דוקטור שי  גב' נעה צ'פליצקי:

ברוקמן שהוא היום במקום טמינסקי שהוא יוצא בקריאה, הוא היה חבר 

לל לא מועצה פה, שיצא בקריאה לממשלה ולהסדיר את כל הנושא. זה בכ

קשור לחולון. כל הנושא של הסייעות הוא בכלל לא קשור לחולון. והקורונה 

עשתה את מה שהיא עשתה, והקורונה עשתה את מה שהיא עשתה כי חלקן 

חולות וחלקן לא חזרו לעבודה וחלקן מפחדות לחזור לעבודה בגלל הגיל 

 ובגלל, אפילו שהן מחוסנות. 

תמשיכי הלאה בתשובות שראש העיר גם כתב וכתבו גם,  רגע אבל נעה, אם גב' אלינור מטלון:

 סייעות. אז זה גם לא, 37רשום חסר רק 

 הם עשו מאמצים מאוד גדולים.  מר זוהר נוימרק:

 לא, אני רק אומרת שכאילו למה הן לא פתרו? גב' נעה צ'פליצקי:

 בעיית, בעיית הקורונה לא שאני מתעלם ממנה,  מר שי קינן:

 ההצעה? מה מר מוטי ששון:
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המחסור בכוח אדם בתחום נולד הרבה לפני הקורונה. בכל מקרה, בכל  מר שי קינן:

מקרה אולי את מוכנה לא להפריע? בכל מקרה, מה שכן מצאתי זה 

שבמקומות, בערים שבהם הסייעות הן עובדות עירייה זה לא שאין בעיה 

חזרה בכלל אבל הבעיה היא פחותה בהרבה ולכן אני מציע למועצה לקבל ב

את עבודת הסייעות לעירייה. אני משער שאחת הטענות נגד הדבר הזה תהיה 

שחלילה הסייעות תיפגענה בשכרן. אז אני רק רוצה, לא, אני צפיתי את פני 

העתיד. אני עשיתי רשימה שהיא רשימה חלקית, אני משער שיש עוד הרבה 

ת ערים, אבל עשיתי רשימה של מספר ערים שבהן העירייה מעסיקה א

אחוז משרה. אז  100-הסייעות ואף על פי כן הן לא נפגעו כלל והן עובדות ב

הערים האלה הן פתח תקווה, שלומי, נתניה, באר שבע, בת ים, מבשרת ציון, 

מגידו, רחובות, נשר, בקעת הירדן, רמת גן, אשקלון, גבעתיים, כרמיאל, 

רון, עכו, יבנה, שומרון, גבעת שמואל, הרצליה, רעננה, טבריה, הוד הש

פרדסיה, נהריה, פרדס חנה, אור יהודה, ראש העין, דימונה ואשדוד. בכל 

מקרה, אני משער שבמידה ואם המועצה תקבל את ההחלטה אני חושב 

שיהיה הרבה יותר קל לגייס עובדות לעבודת עירייה מאשר לחברת מוסדות, 

 תודה רבה.

 רים או שאני אענה?טוב, חברים. מישהו רוצה להתייחס מהחב מר מוטי ששון:

 כן, כן, אני רוצה. מר ניסן זכריה:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

שי, אתה לוקח מצב קיים ברשויות שהעובדות הן עובדות עירייה. פה אתה  מר ניסן זכריה:

מבקש בעצם להעביר אותן מחברת מוסדות חינוך לעיריית חולון. המעבר 

ות. א', חברת מוסדות עצמו הוא מעבר בעייתי משתי, שתי נקודות עיקרי

חינוך היא לא חברת בת של עיריית חולון, היא חברה של הסוכנות היהודית 

מי שלא יודע. ולכן הזכויות של העובדות לא תשמרנה, נניח ועיריית חולון 

 תגיד 'אוקיי יאללה, תעבירו אותן. בוא נעביר אותן'. העברנו אותן,

 אתה פיטרת ואתה עכשיו, מר זוהר נוימרק:

מחיקה של כל ימי המחלה הצבורים לפי ההסכם הקיבוצי שיש להם מחברת  ניסן זכריה:מר 

מוסדות חינוך, הן יקבלו פידיון חופשה. אתה בעצם לא מכיר בגמול ב' של 

העובדות, כי גמול ב' לא נעשה לפי השלטון המקומי. יש עם זה בעיה. יש 

הן כרגע מועסקות  ש"ח לחודש. 400מאות עובדות שיש להן גמול ב', זה בערך 

 ומשהו.  80-אחוז משרה, הן ירדו ל 92-בחברת מוסדות חינוך ב

 אחוז משרה. 100כל הערים האלה שציינתי זה  מר שי קינן:

 לא, לא, אתה מדבר על, אתה מדבר על רשויות, מר ניסן זכריה:

 מצב קיים. לא מצב קיים. מר זוהר נוימרק:
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שיו, בעיריית בת ים יש גם בעיה. עיריית בת ים אתה מדבר על העברה. עכ מר ניסן זכריה:

הממונה על השכר שם עושה בלאגן שלם לגבי ההעסקה של העובדות דרך 

 העירייה. והדבר האחרון,

 אבל כרגע הן לא נפגעו. מר שי קינן:

לא, יש, יש דרישה של הממונה על השכר להוריד להן בשכר, מה לעשות? הם  מר ניסן זכריה:

רידו להם. יש מאבק קשה מאוד וזה אמר לי גם יושב ראש בסופו של דבר יו

ההסתדרות הנוכחי שהוא יושב ראש ועד העובדים בעיריית בת ים. עכשיו, 

הדבר האחרון והוא הכי חשוב, הלא הקליטה שלהן הן כדרג ב' בעיריית 

חולון. אין לזה שום משמעות, שום משמעות. הן ימשיכו להיות בפנסיה 

יה שיש להן כרגע, שאר הדברים שיש להן, כל הצבירה צוברת שזה אותו פנס

שנה, לא יודע כמה שנים עבדו שם  12-שנה ו 15שלהן במשך שנים שעבדו, 

צריך לבדוק את זה, הן לא יקבלו כלום. הכול יימחק להן. הן יתחילו מאפס. 

 אני חושב שזה,

 אתה עושה להן נזק. מר זוהר נוימרק:

א יועיל להן בשום דבר. אם אתה בא בהצעה שאומרת יפגע בהן וזה ל מר ניסן זכריה:

שהמדינה צריכה להגדיל את השכר של הסייעות ודברים כאלו, זה כן. אני 

בעד זה. אבל במעבר עצמו זה לא יתרום לעובדות המסכנות, אני אומר לך 

 את זה, ואני מכיר את זה מקרוב. חבל. 

על זה לפני, לפני ישיבת המועצה ואני  אני אגיד לך. קודם כל הייתה לנו שיחה מר שי קינן:

לא מבטל את הטיעונים האלה. לכן, לכן ברשותך מוטי, מוטי. אם תיתן 

ברכתך לדבר אני אציע לדחות את ההצעה הזאת לישיבה הבאה ובלבד, רגע, 

ובלבד שאנחנו נפתור את הסוגיה הזאת עם אבי אפיה ועם היועצת 

 המשפטית,

 לפתור את זה.אתה לא יכול  מר זוהר נוימרק:

לא, אנחנו נעמוד על הסוגיות האלה שיש בעניין שאלות לא פתורות והסוגיה  מר שי קינן:

 אחרי שהיא תהיה מה שנקרא, נבוא עם מעשה עשוי למועצה. 

שי, שי, תקשיב. שי, הנושא הזה, הנושא הזה כבר לפני כמה שנים העלית את  מר מוטי ששון:

 מרת.זה. קיבלת תשובות שסתרו דברים שא

 לא, לא נאמר לי. זה היה משהו אחר. מר שי קינן:

על הצהרונים. מלילך. עכשיו לילך איננה פה וגם המנהלת שלהן לא פה. אבל  מר מוטי ששון:

מה שאמר לך ניסן זה דברי אלוהים חיים. אין לנו לב ללכת לפגוע בתנאים 

 שיש לעובדים היום ברשת, בחברת מוסדות, לפגוע בהן ולהעביר אותן

 לעירייה ואתה פוגע בהן. 
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 הן לא רוצות בעצמם. מר ניסן זכריה:

הן לא רוצות. אני רק רוצה, שתדע, דיברתי עם מזכיר ההסתדרות פה בחולון.  מר מוטי ששון:

הוא אמר, אני רוצה שתדעו. הייתה התדיינות והממונה על השכר הודיע 

כי יש להן תנאים בצורה קטגורית שלא יקום ולא יהיה. הוא לא נותן יד לזה, 

שהן קיבלו בגלל שהן לא היו עובדי עירייה. הם לא יכולים להעביר את 

התנאים שיש להם עכשיו בחברת מוסדות לעירייה. אתה מוריד להן את זה. 

אז למה אתה פוגע בהן? למה לפגוע בהן? אמר לך ניסן בצדק. איך שלא תעביר 

 אותן, הן פנסיה צוברת פה ופה. 

 מה, הן לא יודעות את זה? מר קובי מכלוף:

 אבל אם מישהו מעלה להן את השכר,  מר מוטי ששון:

 אני מסביר לה את הדברים האלה.  מר שי קינן:

 אתה רוצה לפגוע בהן? מר מוטי ששון:

אני רק רוצה לציין, רק חשוב לי לציין שעכשיו כשהגעתי הגעתי סליחה, אני  מר שחר האס:

סייעות למטה  30-40אז תפסו אותי  מתנצל, באיחור, אבל כשהגעתי כבר

שמחו על תנאי העסקתן. אלה הן סייעות שכן מגיעות דרך חברת מוסדות וכן 

 היו רוצות לעבור להיות תחת העירייה.

 אז אני, קודם כל תדע לך,  מר מוטי ששון:

 אולי הן לא מכירות את העובדות אבל לומר שהן לא רוצות זה לא מדויק כי,  מר שחר האס:

 מוטי בוא אני אסכם את זה. י קינן:מר ש

שחר, שחר. הדבר הוא מאוד פשוט. הדבר, שחר, הדבר הוא פשוט.  מר מוטי ששון:

 ההסתדרות הייתה וההסתדרות משכה, את התביעה

 את ההצעה. מר שחר האס:

משכה את זה לרוב בועד העובדים. משכו את זה לאור זה שהם ראו שזה פוגע  מר מוטי ששון:

הסתדרות משכה את זה. במקרה דיברתי עם אפיה, הוא היה בעובדים. ה

אצלי, ביחד עם יושב ראש ההסתדרות. הוא אמר 'אנחנו לא בעד. אנחנו לא 

נפגע בעובדים'. איך אתה יכול לפגוע? תשמע, עכשיו הם יכולים להגיד לך כן, 

 כן, כן ומה אחר כך?

יש להם אינטרס להשאיר את תשמע יש להם אינטרס, בוא נצא שנייה מהזה,  מר שחר האס:

 העובדות אצלם. 

 אני לא נכנס לאינטרסים.  מר מוטי ששון:

 מוטי אני רק רוצה להגיד,  מר מאיר חלבי:

 אתה צודק ניסן.  מר שחר האס:
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 חברים, חברים, אני רוצה, אני רוצה, מר מוטי ששון:

ברור(, איך הם  לא, לא, אני רק רוצה להגיד דבר אחד. לפי קולם של )לא מר מאיר חלבי:

איש, הסייעות האלה? אז אני רוצה  30יודעים שהם צריכים להיות למטה 

 שאנחנו נמנה את ניסן זכריה לגורם שיסביר להן את הפרדוקס.

 לא, לא,  מר ניסן זכריה:

 טוב חברים, לאור מה שאמרתי אני מציע, מר מוטי ששון:

 מוטי, מוטי, אני לאור הדברים האלה, מר שי קינן:

 הוא מסיר, הוא מסיר. ד יונת דיין:עו"

הסוגיות האלה, אז אני,  3ולאור זה שצריך להיפגש עם אבי אפיה ולבדוק את  מר שי קינן:

 אז אני, נבדוק. 

 מה, מה צריך לבדוק? עו"ד יונת דיין:

 נבדוק אם הדברים, מר שי קינן:

 שיבדוק,  מר מוטי ששון:

 סליחה על השאלה. לא הבנתי מה צריך לבדוק,  עו"ד יונת דיין:

 אם הדברים שנאמרו כאן נכונים.  מר קובי מכלוף:

חברים, אני לא חושב, אני לא חושב שיש, זה כבר נשאר שנתיים ואני חוזר  מר מוטי ששון:

 ואומר. אני חושב שזה בסדר היום. 

 שיבדוק, הוא מושך. מר זוהר נוימרק:

ה, תבדוק את זה. אבל כרגע תוריד יום בהיר אחד תרצה משהו להעלות את ז מר מוטי ששון:

 מסדר היום.

 לא, אז זה מה שאני אומר.  מר שי קינן:

 זה מה שהוא ביקש. מר זוהר נוימרק:

 אז תגיד שאתה מוריד את זה בלי תנאים.  מר מוטי ששון:

 הוא פשוט מדבר בשם מישהו אחר.  גב' אלינור מטלון:

אני עובר לסעיף הבא.  ירד מסדר היום.. אוקיי. זה יורד מסדר היום, אוקיי מר מוטי ששון:

 הצעה לסדר.
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 הצעה לסדר של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא ביטול גביית היטל שמירה. .2

 בגלל בקשות של זיידה לגבי הדרבי אני מושך את ההצעה. מר ניסן זכריה:

 הנה, ירד.  מר שחר האס:

מחיר מסובסד לילדי חולון,  אני עובר לסעיף הבא. .ירד סדר היוםהלאה,  מר מוטי ששון:

 זאב ניסים בבקשה. 

 

הצעה לסדר של חבר המועצה זאב ניסים בנושא מחיר מסובסד לחיילי צה"ל  .3

 ולילדי חולון.

אני מעלה את ההצעה הזאת באמת כי אני מאמין בה. אני, אתה יודע שאני  מר זאב ניסים:

אין לזה  ממעט להעלות הצעות לסדר היום כי אני יודע שאין לזה תוחלת,

סיכוי ואני לא מתעסק לא בדמגוגיה ולא בפופוליזם. אבל אני חשבתי שאולי 

היום יש לי סיכוי. אבל חלק מחברי המועצה לא הגיעו, כל אחד עם הסיבה 

שלא, אני לא יודע. יכול להיות שסיבות מוצדקות. ולכן אני לא בטוח שאני 

 אזכה לאהדה פה. 

 פעם אחרת. מר זוהר נוימרק:

מחלק מחברי המועצה. אולי אהדה פנימית כן אבל כלפי חוץ הם יצביעו  ניסים: מר זאב

כנראה עם הזה. אז אני אתחיל ככה. אני בכל זאת אעלה את זה. אם אני לא 

אצליח להעביר את זה היום אני אצליח להעביר את זה בעוד חודש. אם לא, 

אתה יודע אז בקדנציה הבאה. זה, באמת, זה דבר שאני הולך הרבה שנים ו

את זה, אני גם אמרתי את זה המון פעמים. "הצעה לסדר יום, מחיר מסובסד 

לילדי חולון, לחיילי צה"ל תושבי חולון בכניסה לבריכות העירוניות. תמצית 

ההצעה: היות והחברה לבילוי ובידור מפעילה את הבריכות העירוניות 

ירייה לקבוע ברחבי העיר, חברת בת של עיריית חולון, רשאית מועצת הע

תעדוף לילדי חולון וחיילי צה"ל תושבי חולון בעניין תשלום או שימוש 

בשירותים של החברה לבילוי ובידור. על כן, מועצת העירייה מחליטה לקבוע 

מחיר מיוחד לילדי חולון וחיילי צה"ל, בנים ובנות". אנחנו גם, כרגע, יש גם 

כרטיס כניסה חד פעמי הצעת החלטה. "מועצת העירייה מחליטה כי מחיר 

, גם בבריכות העירוניות כמובן, לכולם, 18לילדי חולון עד גיל  2000לימית 

ש"ח כל ימות  25כולל חיילים בשירות סדיר תושבי חולון הוא  18עד גיל 

השנה למעט חגים ושבתות", זה אני הוספתי את זה לאחר שחשבתי פעמיים 

בשבתות ובחגים זה עמוס שם. שלא לעשות נזק למנויים. כי המנויים תמיד 

אני רק מבקש מכל חברי המועצה, אין פה עניין של קואליציה, אופוזיציה זה 

לא מעניין אותי. אני גם לא, אני גם לא מחפש אהדה לא מהציבור ולא 

מכלום. אני חושב ואני אמיתי, שזה צורך השעה. הרבה שנים לפני היינו 
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, אנחנו קוראים לעצמנו, מישהו פה צריכים לעשות את זה ולא עשינו. ואנחנו

המציא את הסלוגן, סליחה, מישהו המציא פה סלוגן לפני הרבה שנים ועד 

היום, 'עיר הילדים'. אנחנו עיר הילדים אבל לא נותנים כלום לילדים חוץ 

 ממה,

 כל עיר צריכה להיות עיר הילדים. גב' נעה צ'פליצקי:

ע, אנחנו לא נותנים שום דבר יותר ממקומות אין רשות מקומית אחרת, תשמ מר זאב ניסים:

אחרים. להפך, להפך. אני רק אומר לך, אני אומר, אני חושב שזה הדבר 

 הצודק. אני, המועצה תחליט. מה שתחליט תחליט.

 מותר להגיד משהו? גב' נעה צ'פליצקי:

 מותר להגיד הרבה דברים. זה הצעה לסדר. מר זאב ניסים:

היא לסדר, רק יש לי שאלה, זאב יש לי שאלה. אם אתה מדבר על כל ההצעה  גב' נעה צ'פליצקי:

ילדי חולון, איך אתה נותן שוויון לכל ילדי חולון במגזר הדתי והחרדי? איך 

 הם יכולים לנצל את ההטבה הזאת? הם לא יכולים.

 סליחה, סליחה, אז אני אסביר לך, מר זאב ניסים:

 אין להם הפרדה. גב' נעה צ'פליצקי:

אז אני אסביר. היות ואני אף פעם לא השתמשתי במתקנים האלה אישית,  ב ניסים:מר זא

אני רק אומר לך דבר אחד. אני בזמנו אני זוכר שנתנו יום מיוחד לדתיים 

 שם. 

אבל אתה רוצה לכל הילדים כל השנה ומה יעשו הדתיים? זה פוגע בהם, זאת  גב' נעה צ'פליצקי:

 אפליה.

 את רוצה שאנחנו נעשה? נותנים, נקבע להם יום שלם. רגע אז מה מר זאב ניסים:

 אני לא יודעת. אני רוצה עדיין להבין, גב' נעה צ'פליצקי:

 היה נוהל, קיים נוהל בהרבה מקומות שנותנים להם יום. מר זאב ניסים:

 ימים בשבוע והם יבואו רק יום? 5יום? למה? כל הילדים יבואו  גב' נעה צ'פליצקי:

 ז שילכו כל יום, מה הבעיה? למה ילד דתי לא יכול, א מר זאב ניסים:

 אבל זה לא רלוונטי לנושא.  קפלן:-גב' עינב בשארי

 זה כן רלוונטי. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, זה לא רלוונטי. כי גם ככה היום זה לא קורה. קפלן:-גב' עינב בשארי

 אז רגע, אז בגלל זה אני,  מר זאב ניסים:

 ברים, נעה, נעה. חברים, ח מר מוטי ששון:
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 זה לא רלוונטי, קפלן:-גב' עינב בשארי

 אני לא מונע מהם לא ללכת. מר זאב ניסים:

 בדיוק.  קפלן:-גב' עינב בשארי

 זאב, זאב. מר מוטי ששון:

 היא שאלה אני עניתי לה.  מר זאב ניסים:

 זה בהפרדה. גב' נעה צ'פליצקי:

 מוטי תענה לה.  מר זאב ניסים:

ברים, חברים. חברים, נעה, נעה. ההערה שלך במקומה. כל הציבור החרדי, ח מר מוטי ששון:

 מגיע לכולם.

 מה שהיא מתכוונת, לבנות בריכות לחרדים. מר מאיר חלבי:

 ימים גם לחרדים ולדתיים. 3ימים יהיו  3לא, אני מתכוונת שאם נותנים  גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל מה לעשות שיש, מר זאב ניסים:

 אין בעיה,  קפלן:-ריגב' עינב בשא

 שרוצים גם בריכה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 יום בשבוע.  מר זאב ניסים:

 חברים, חברים.  מר מוטי ששון:

 מה זה יום בשבוע? גב' נעה צ'פליצקי:

 84הוא  2000חברים, סליחה. נעה. חברים, מחיר כניסה לתושב חולון לימית  מר מוטי ששון:

שזה פארק המים הכי גדול  2000לימית  ש"ח . כרטיס כניסה 120במקום  ₪

 בארץ,

 זה עדיין יקר. מר שחר האס:

.ש"ח כדי 84ש"ח . לתושב חוץ. תושבי חולון מקבלים  120זה, אני אומר,  מר מוטי ששון:

ש"ח מתוך, אנחנו  25לסבסד כרטיסים לילדי וחיילי חולון למחיר של 

מיליון  6וסף של אלף כניסות כאלה בשנה, נדרש תקציב נ 100-מעריכים שכ

ש"ח ואין לכך מקור מימון. אני לא מדבר אתכם על כל ההנחות שרצות כל 

אחוז הנחה ותבדקו את זה. ונכנסים,  50ימות השנה, מה עוד שלחיילים יש 

וכיתות א' וגן כל שנה מקבלים כל ילד מקבל כרטיס כניסה חינם לימית 

 .2000. שלא יהיה ילד שלא נכנס לימית 2000

 מוטי אתה צריך להבין, קפלן:-ב בשאריגב' עינ

 ?2000את רוצה למוטט את ימית  מר מוטי ששון:
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 לא. קפלן:-גב' עינב בשארי

 זה מה שאת רוצה? מר מוטי ששון:

 לא. אני רק רוצה להגיד לך לגבי הכרטיס, קפלן:-גב' עינב בשארי

 זה המשמעות. מר מוטי ששון:

 ניתן לך תשובה, תן לנו לדבר. לא צריך למוטט כלום, אנחנו מר זאב ניסים:

אני רוצה רגע להגיד לך לגבי הכרטיס, כשאתה, הילד מקבל כרטיס. הילד  קפלן:-גב' עינב בשארי

לא יכול לבוא לבד. הוא צריך לבוא עם כל המשפחה. וכשהמשפחה צריכה 

 ש"ח, אז הכרטיס הזה הוא, 400לשלם 

 ש"ח? אמרתי, 400למה  מר מוטי ששון:

 לעג לרש ממש. קפלן:-יגב' עינב בשאר

 .₪ 84לך, כרטיס  מר מוטי ששון:

 אנשים, 5, 4כפול  84 גב' אלינור מטלון:

 אחוז הנחה. בקיץ יש, 50אבל יש  מר מוטי ששון:

 ש"ח, 80נפשות כפול  5ש"ח כפול, זה  400אז אני אומרת,  קפלן:-גב' עינב בשארי

 אחוז הנחה, רגע עינב את לא, 50 מר מוטי ששון:

 לכרטיס, קפלן:-נב בשאריגב' עי

אחוז הנחה  50יש הנחה גם במהלך השנה וגם בקיץ. יוני, יולי, אוגוסט יש  מר מוטי ששון:

אחוז  50יום בקיץ. לכן יש, יש  20-לתושבי חולון ותבדקי את זה, למעלה מ

 הנחה. טוב, 

 ש"ח לחיילים. 10-יש כרטיסים ב מר יוסי זיידה:

 י, מוטי.אני אענה לך מוט מר זאב ניסים:

 ש"ח, 25אז לא  גב' אלינור מטלון:

ש"ח לחיילים. כל הילדים עד כיתה א'  10-שנייה זאב. יש כרטיסים ב מר יוסי זיידה:

 מקבלים כרטיס חינם. כל הדברים האלה יש להם מחיר.

זה לא מספיק וזה, זה כלום. זה כלום ושטות. אני רק רוצה להגיד דבר, רגע  מר זאב ניסים:

 מוטי, 

 אין מקור מימון, מאיפה תביא את זה? מוטי ששון:מר 

סליחה? אתה צודק. אתה צודק. אני אתן לך את הפתרון שאתה לא חושב  מר זאב ניסים:

עליו. תדע לך שברגע שאתה נותן את זה, אתה תגדיל את ההכנסות. למה 

 תגדיל? כי הרבה, אתה יודע מה? אני אומר לך, כל הילדים בחולון,
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 לא ניהלת מערכות כאלה, מר מוטי ששון:

 .2000הם יהיו, חבל על הזמן, לקוחות קבועים של ימית  מר זאב ניסים:

 אתה רוצה להעלות את זה להצבעה?  מר מוטי ששון:

 ואנחנו מסבסדים את, מר ניסן זכריה:

 מיליון ש"ח.  9-אני חושב שאתה, אתה יודע מה? אתה תרוויח הרבה יותר מ מר זאב ניסים:

אלינור, אלינור, סליחה. נתנו הנחות גם, נתנו הנחות בנופשונים בקיץ  ן:מר מוטי ששו

 לתושבי חולון. 

 כל השנה אנחנו, לא כל, מר זוהר נוימרק:

כל השנה. אוקיי, מי בעד ההצבעה של זאב ניסים? אחת, שתיים, שלוש,  מר מוטי ששון:

 ארבע, חמש,

 הפרדה שם. אין אפילו איך אתם בעד? איך בעד? גב' נעה צ'פליצקי:

שש, שבע, שמונה. שמונה בעד. מי נגד לאור מה שאני אמרתי? מי נגד לאור  מר מוטי ששון:

אחת, שתיים, שלוש, ארבע, חמש, שש, שבע, שמונה, תשע.  מה שאני אמרתי?

 אני עובר לסעיף הבא.  .ירד מסדר היוםמי נמנע? אוקיי. אחד נמנע, 

 כמה הצביעו בעד? ? כמה הצביעו בעד?מוטי אני יכול לשאול שאלה מר זאב ניסים:

 .10 מר מוטי ששון:

 בעד? 10 מר זאב ניסים:

 בעד.  9-להוריד מסדר היום ו 10 מר מוטי ששון:

 אוקיי. מר זאב ניסים:

 חבר'ה.  מר מוטי ששון:

 בעד.  10 מר זוהר נוימרק:

 בעד. 8להוריד מסדר היום,  10. 8 מר מוטי ששון:

 מסדר היום.להוריד  8 מר זוהר נוימרק:

אוקיי, אני עובר, אלינור, אלינור סליחה. הצעה לסדר, הגדלת תקציב  מר מוטי ששון:

 הספורט. סיפרתי לך, בספר התקציב. 

 כן, אבל בוא נדון בזה גם כן. אני לא,  מר זאב ניסים:
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 . %25-הצעה לסדר של חבר המועצה זאב ניסים בנושא הגדלת תקציב הספורט ב .4

היו נתונים ואנחנו לא יודעים שאתה העלית מה, אני לא יודע מה העלית.  אם מר זאב ניסים:

 בוא נשמע. המועצה רוצה לשמוע, שגם ילמדו החבר'ה פה.

 אתה רוצה שאני אענה את התשובה או שאתה תשאל את השאלה? מר מוטי ששון:

 איזה תשובה? מר זאב ניסים:

 כן, תענה לו.  מר זוהר נוימרק:

 י תשובה.יש ל מר מוטי ששון:

אני אעלה את זה ואנחנו, בסדר, יש לי עוד כמה דברים להגיד. טוב. "הצעה  מר זאב ניסים:

. תמצית ההצעה: אני מבקש לקיים 25%-לסדר יום הגדלת תקציב הספורט ב

דיון ולקבל החלטה מושכלת במועצת העיר לעניין התמיכה בענפי הספורט 

מצד אחד ומצד שני ההקצבה השונים. מצבם העגום של רוב קבוצות הספורט 

של חולון לספורט הוא בין הנמוכות בארץ ביחס לגודלה של העיר והצרכים. 

אנו נדרשים להגדיל את תקציב התמיכה בספורט וזאת כדי לחזק ולעודד את 

הענפים השונים שחלקם הגדול משמש מסגרת חשובה לבני נוער וילדים. על 

. הצעת החלטה: מועצת כן אני מבקש ממועצת העיר לאשר את הצעתי

העירייה מחליטה לאור החשיבות והצרכים של ענפי הספורט השונים להגדיל 

". אני רק רוצה להסביר גם לחברי המועצה, גם 25%-את תקציב הספורט ב

שנה נע על אותם סכומים פחות או  30שתלמדו את זה. תקציב הספורט כבר 

בשום תצהיר, בשום סעיף,  יותר. אין, אין דבר, אין דוגמה כזאת בשום דבר.

מיליון ש"ח. לא יכול  6-שנה, בסביבות ה 30איפה שלא תלכו. אין דבר כזה. 

להיות דבר כזה. אנחנו, בוא, חלק מכל ענפי הספורט בעיר אצלנו, מה זה, 

חבל על הזמן. מפותחים ואירועים ומפורסמים. קחו את הכדורסל שיש לנו 

כמעט חצי מהתקציב אם לא יותר קבוצת עיר שהיא גם, אגב, היא גומרת 

ובצדק. אין ברירה. אבל זה לא משאיר, זה לא משאיר לאתלטיקה ולכל מיני 

ענפים אחרים ולכדורגל ולכדורעף ולכדור מים. בקיצור, אנחנו חייבים 

אחוז.  25להעלות את תקציב הספורט. הגיע הזמן. אני לא ביקשתי הרבה, 

ד זה שום דבר, כלום. כלום. אני לא מיליאר 1.4-מיליון מ 2מיליון.  2עוד 

 מבין למה אתה מתעקש כל השנים לא להעלות.

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 עכשיו אתה סיפרת לי שהעלית. אף אחד פה לא יודע. מר זאב ניסים:

 תקשיב, אז עכשיו תשמע.  מר מוטי ששון:

 תשמע, תקשיב. מר זוהר נוימרק:
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, ראש ועדת הספורט לא יודע אם העלית סליחה אה, הנה אתה רואה? מר זאב ניסים:

 תקציב.

 התפרצת, הוא דיבר איתי בעבר, הוא שכח.  מר מוטי ששון:

 אה, הוא שכח? טוב. מר זאב ניסים:

 תשאל אותו שהוא דיבר איתי. דיברת איתי או לא אילן? מר מוטי ששון:

 על מה דיברתי איתך? מר אילן גזית:

 ב הספורט.ביקשת להגדיל את תקצי מר מוטי ששון:

 ממתי אני יודע שזה, ממתי, מי עידכן אותי שהעלו את תקציב הספורט? מר אילן גזית:

 אז אני, אתה בא לישיבות?  מר מוטי ששון:

 הם יעלו. מר זוהר נוימרק:

 הייתי מעדכן אותך. היית אצלי, לא נכנסת, מר מוטי ששון:

 איזה ישיבות? מר זאב ניסים:

 י, החלטנו על התקציב בשנה הבאה להעלות את זה. אז בבקשה.דקה. אני, אנ מר מוטי ששון:

 לכמה? מר זאב ניסים:

בבקשה. לאור, אני אומר שאתה התפרצת לדלת פתוחה. לאור החשיבות  מר מוטי ששון:

' הנחיתי את מנהל אגף 21שאני רואה בספורט העירוני, עוד בחודש אוגוסט 

כות בספורט בסכום התקציבים להגדיל את הסעיף התקציבי העוסק בתמי

מיליון ש"ח. סעיף זה כבר עודכן בתקציב  7לסכום של  ₪מיליון  5.7, של 5

 שיובא לאישור מועצת העיר. 2022

 אז בסדר גמור. בסדר. מר זאב ניסים:

 אוקיי. הלאה. מר מוטי ששון:

 אם הייתי יודע את מה שהוא אומר, מר זאב ניסים:

 תה מוריד מסדר היום?בסדר. ירד מסדר היום? א מר מוטי ששון:

 אני מוריד מסדר היום.  מר זאב ניסים:

ירד מסדר היום. תודה רבה, אני עובר לסעיף הבא. שאילתא בנושא סייעות.  מר מוטי ששון:

 בבקשה. תשובה לשאילתא. 
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 סייעות.  –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -שאילתא  .5

עובדות. תשימו לב מתוך  37חוסר של בחינוך הרגיל, סייעות צמודות יש  מר מוטי ששון:

שעות שבועיות.  20שכולן חלקיות משרה בדרך כלל עד  381כמה, מתוך 

עובדות  14סייעות פדגוגיות בחינוך המיוחד לכיתה, לכיתה ולא לילד, חסרות 

שעות שבועיות. סייעות רפואיות  20בחלקיות משרה, בדרך כלל עד  280מתוך 

ים, לא חסר. כידוע קיימת בעיה ארצית באיוש לא חסר. גני ילדים לא, רגיל

משרות של סייעות. עיריית חולון באמצעות חברת מוסדות עושה את כל 

 הנדרש כדי לגייס עובדות. אני עובר לשאילתא הבאה. שי, שי בר לא פה. 

 

 חוג לכל ילד.  –של חבר המועצה שי בר בנושא  -שאילתא  .6

 הוא ביקש אבל,  מר ניסן זכריה:

 .2022מה התכנית אותה העירייה מציעה להפעלת חוג לכל ילד בשנת  נור מטלון:גב' אלי

 ברגע שתהיה לנו תכנית מפורטת נביא אותה לידיעתכם. מר מוטי ששון:

 אבל בישיבה הקודמת אמרנו שדיברנו על זה. גב' אלינור מטלון:

 אושר? 2022אז זה התשובה. כשתהיה תכנית אני אביא אותה. התקציב של  מר מוטי ששון:

 לא, אבל אמרנו, מר שחר האס:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

 רגע, אבל אנחנו אמרנו, מר שחר האס:

 סליחה, זה התשובה שלנו. זה שאילתא, קיבלת תשובה. מר מוטי ששון:

עה, בהצעת החלטה שהתקבלה במועצת העיר אבל שנייה. אבל אנחנו בהצ מר שחר האס:

 ביקשנו להראות תכנית עד סוף דצמבר. האם זה יעמוד בלוחות הזמנים?

 לא יודע.  מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת? מר שחר האס:

 מה זאת אומרת? גב' אלינור מטלון:

לא אתה שאלת אותי שאלה. מה אם יעמוד עד דצמבר? אולי קודם, לא יודע.  מר מוטי ששון:

 יכול להתחייב לשום תאריך. אני עובר לשאילתא, לדבר הבא. 

 . 7סעיף  מר ניסן זכריה:
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לתבחינים לתמיכות בעמותות )כללי( החל מתקציב  )ז( 5.4אישור לתוספת תבחין  .7

 .2021שנת 

 בבקשה. קיבלתם את החומר. מי בעד? קיבלתם, על פי מכתבה, מר מוטי ששון:

 ב רוצה שנרחיב. עצמון פה? יוסי אתה יודע? יוסי? רגע, קייקו עו"ד יונת דיין:

 רחמים ודורון פה. מר יוסי זיידה:

 כן. החלוקה שהייתה, מר רחמים בינוני:

 רגע רחמים, רחמים. תתקרב בבקשה למיקרופון.  מר יוסי זיידה:

טוב, אז זה מה שקרה. כעקרון תמיד התקציב שהיה מתוקצב בסעיף זה היה  מר רחמים בינוני:

-אלף ובמועצות האחרות עדכנו את הסעיף לפי הנחיית ראש העיר ל 372

. וכדי לחלק את הכסף הזה היינו צריכים לשנות את התבחין כי 424,536

. מה שאנחנו 3,000, 2,000, 1,000-התבחין היה מוגבל, אתם רואים, ל

ואז ניתן יותר  424מבקשים שהחלוקה תהיה לפי התקציב בפועל בסעיף שזה 

 ים. זה הבקשה. כסף לרכז

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

רגע, שאלה. המספרים האלו שיש לכם פה של הכמויות של החניכים, ממתי?  גב' אלינור מטלון:

 כי היא לא מעודכנת. 

 הסעיפים של הרכזים? מר דורון עברי:

 לא, של מספר הנהנים.  גב' אלינור מטלון:

 זה מתי שמביאים לנו. מר מוטי ששון:

 החניכים.  אלינור מטלון: גב'

אנחנו מקבלים את זה מתנועות הנוער. כל תנועת נוער מעבירה לנו את  מר דורון עברי:

המסמכים, חתום על ידי מורשה חתימה על מספר הרכזים שיש לה ועל פי 

 זה אנחנו מכניסים ועושים את התחשיב.

 שואלת, אז אני שואלת ממתי המספרים האלה שפה? אני גב' אלינור מטלון:

 בחודשים, מהחודשים האחרונים. מהחודשים האחרונים. מר דורון עברי:

החודשים האחרונים מדובר פה מה? בסוף שנה שעברה? כי אנחנו עכשיו  גב' אלינור מטלון:

 בנובמבר ותחילת הפעילות שלהם הייתה,

ם כמה, כמה . אנחנו מדברים על תצהיר נכון לאותו יו2021אנחנו מדברים על  מר דורון עברי:

 רכזים יש ועל פי זה אנחנו,

 את מתכוונת לצופים? מר זוהר נוימרק:
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יש הבדל  2021אז אני מחדדת, אני מחדדת רגע את השאלה. כי בינואר  גב' אלינור מטלון:

. אנחנו מדברים על הקיץ של 2021לעומת אוקטובר, נובמבר, ספטמבר של 

? כי 2021של ינואר  או 2021, אנחנו מדברים על תחילת שנה של 2021

 המספרים פה הם לא נכונים. בכולם המספרים עלו משמעותית.

, כן, יש להם פרק זמן להגיש את כל 2021אנחנו מדברים על שנת התקציב  מר דורון עברי:

 .2021עבור שנת  2021לפברואר  28המסמכים, אוקיי. שזה עד 

 ברה.אנחנו מדברים על שנה שעברה, שנה שע גב' אלינור מטלון:

 אוקיי? מר דורון עברי:

 אוקיי. גב' אלינור מטלון:

 2021אוקיי. מי בעד? תוספת התבחינים לתמיכות בעמותות כללי החל משנת  מר מוטי ששון:

. מי 2021באוקטובר  21-על פי מכתבה של היועצת המשפטית יונת דיין מה

 , ניסן?3, 2, 1בעד? 

 אני נמנע. מר ניסן זכריה:

נמנעים.  2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4 ,3 מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר.

 

בתנועות נוער, ארגוני נוער, תנועות נוער  2021אישור חלוקת כספי תמיכות לשנת  .8

במקלטים ובמכינות קדם צבאיות, מוסדות דת, שכר דירה ארגוני נוער, שכר דירה 

 נוער ושכר רכזי תנועות נוער.תנועות 

לתנועות הנוער, ארגוני נוער וכן  2021אישור חלוקת כספי תמיכות לשנת  מר מוטי ששון:

הלאה, וכדומה. על פי מכתבה של אביבה שרון, סגנית היועצת המשפטית 

 , ניסן?3, 2, 1, מי בעד? בבלי. 1. מי בעד? 20.10.2021מיום 

 נמנע. מר ניסן זכריה:

. אושרנמנעים.  2בעד. מי נגד? מי נמנע?  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4 שון:מר מוטי ש

 הבא.  לסעיףאני עובר 

 

אישור חלוקת כספי תמיכות לעמותות בתחום תרבות, חינוך, רווחה ובריאות  .9

 .2021לשנת 

 . 2021אישור מועצה לחלוקת כספי תמיכות לשנת  מר מוטי ששון:

 לתרבות, חינוך, רווחה ובריאות. עו"ד יונת דיין:
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תרבות, חינוך, רווחה ובריאות. מכתבה של אביבה שרון סגנית היועצת  מר מוטי ששון:

 . 14.10.2021המשפטית מתאריך 

מוטי אני רוצה לשאול רגע שאלה. מה הם הקריטריונים לקבלת הכספים  קפלן:-גב' עינב בשארי

 ולחלוקה? 

 יר כל הזמן הקריטריונים גם לתחומים האלה.רשום במועצת הע עו"ד יונת דיין:

 את רוצה אני אעביר לך.  מר מוטי ששון:

לגבי התיכון של התחומים פה כמו שפורט, אז יש בעצם גם תבחינים נוספים  מר דורון עברי:

לזה ובנוסף אנחנו מקבלים עוד מה שנקרא חוות דעת מרפרנטים בעירייה 

גים אותם בתחומים שונים וכל שנמצאים בקשר עם אותן עמותות והם מדר

הדירוג הזה פלוס עוד פרמטרים שנמצאים בתבחינים אנחנו מקבצים את זה, 

מעבירים את זה לנוסחה שבעצם היא לוקחת את כל הפרמטרים האלה 

ומחלקת לפי התקציב אחד, כל גוף, כל עמותה ועמותה את הסכום שלה על 

 פי כל הפרמטרים שבעצם נכללים באותה נוסחה.

אני אגיד לך למה אני שואלת. כי נגיד אני מסתכלת על מעגל נשים חולון,  קפלן:-עינב בשארי גב'

 שזה באמת עמותה נהדרת ומבורכת, סתם,

 איזה? מר דורון עברי:

ש"ח ואני רואה את איחוד והצלה שבוא  5,700סתם, מעגל נשים אוקיי?  קפלן:-גב' עינב בשארי

"ח. אז אני לא מבינה מה, מה ש 6,000נשים את הדברים על השולחן, 

הקריטריונים. כאילו מה, איך, כי אני חושבת ואולי אני טועה שאיחוד 

והצלה הם קצת יותר גדולים, קצת יותר חשובים ממעגל נשים. אז מה 

 הפרמטרים?

 יש קריטריונים, הוא עונה.  מר יוסי זיידה:

 ו, 100כל הסכום של התמיכות הוא  מר דורון עברי:

 .47 קפלן:-בשאריגב' עינב 

אלף ש"ח. אז בעצם כל תזוזה, זאת אומרת אין פה, אז זה מסתמך על  140 מר דורון עברי:

כל כך הרבה פרמטרים שמכניסים כמו שאמרתי, כל הדירוגים של אותם 

מפקחים לעירייה שנותנים כמה תורמים לעיר, כמה נהנים יש ועוד הרבה 

לתוך הנוסחה ומייצרים  הרבה פרמטרים. לוקחים את כל זה, מכניסים

 בעצם,

 ואיך משנים את הקריטריונים? איך, איך מחדשים אותם? קפלן:-גב' עינב בשארי

כל פרצה הכי קטנה תגרום לאין סוף עמותות להיות חלק מהדבר הזה ואז  מר יוסי זיידה:

 כלום כסף יחולק.
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 דורון הם עוברים פה כל שנה.  עו"ד יונת דיין:

 וזה הכי קטנה זה כמה מאות שקלים. ,כל תז מר דורון עברי:

עינב, עינב, כל שנה אנחנו מודיעים קודם לפני החלוקה, אנחנו מביאים את  מר מוטי ששון:

הקריטריונים. אז קודם כל מאשרים את הקריטריונים ואחר כך מביאים 

 לישיבה אחרת את החלוקה על פי הקריטריונים.

 בל תמיכה. קריטריונים ולמי שפנה לק עו"ד יונת דיין:

אם יש לך רעיונות שיכולים לשפר, בלי לפגוע, תעבירי ויונת תדון בזה, אין  מר יוסי זיידה:

 בעיה.

 אין בעיה.  קפלן:-גב' עינב בשארי

 מי בעד?  מי בעד? אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

פני שאלה קטנה לדורון. עכשיו, גם, גם בחלוקות הקודמות מה שאישרתם ל מר ראובן קייקוב:

 כן גם עכשיו, 

 מה, הגעת לישיבה של, זה נגמר. הישיבה נגמרה.  מר מוטי ששון:

 אם אתה עושה איזשהו ביקורת, אימות של הנתונים?  מר ראובן קייקוב:

 תראה, מר דורון עברי:

 חוץ מלקבל הצהרה אתה קצת בודק אותם? מר ראובן קייקוב:

מן וגם מהגורמים בעירייה. אנחנו הנתונים מגיעים גם מהעמותות עצ מר דורון עברי:

לוקחים את כל הנתונים האלה ובעצם מכניסים אותם לתוך הנוסחה 

 הכוללת.

 אני שואל אם אתם מצליבים מידע. מר ראובן קייקוב:

 ברור שאנחנו מצליבים מידע. אנחנו, אם אנחנו, מר דורון עברי:

 אתם עושים על זה מבחנים? מר ראובן קייקוב:

הצלבה. למשל אנחנו מקבלים אינפורמציה מהעירייה עצמה, המפקח של  מר דורון עברי:

העירייה יוצר קשר ובודק אם אכן הנתונים כפי שהתקבלו הם אכן תואמים 

למציאות. אוקיי? למשל, סתם דוגמה. אחד המבחנים זה האם יש באותה 

עמותה )לא ברור(. אז כולם יודעים שכן, )לא ברור( ולכן אותו מפקח 

צריך להגיע לשם ולבדוק שאכן יש להם איזשהו בסיס קבע שממנו  מהעירייה

 הם פועלים. 

 אבל מגיע מפקח מהעירייה,  מר ראובן קייקוב:

כל תחום יש את המפקח, יש כמה וכמה מפקחים. מפקח על תחום הרווחה,  מר דורון עברי:

 יש שם כמה שבקשר עם אותן עמותות שבעצם מסתייעות מהתמיכה הזאת.
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 טוב, תודה. קייקוב: מר ראובן

אוקיי. מי בעד? אישור חלוקת, אישור המועצה לחלוקת כספי תמיכות לשנת  מר מוטי ששון:

, 5, 4, 3, אלינור? 2, 1בנושא חינוך, תרבות, רווחה ובריאות. מי בעד?  2021

נמנעים לא?  2בעד. מי נגד? אף אחד.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר.. אוקיי. זאב וניסן

 

כפוף  38-36אישור המלצות הועדה לסיוע מתן שכר דירה לדיירי רחוב סרלין  .10

 להחלטת המועצה.

כפוף  36-38אישור המלצות הועדה לסיוע מתן שכר דירה לדיירי רחוב סרלין  מר מוטי ששון:

וכל פעם  דיירים הגישו ויצאו זכאים 6להחלטת המועצה, עד עכשיו הגישו 

שיבואו עוד ויהיו זכאים אנחנו נביא את זה עוד פעם לאישור המועצה. אנחנו 

 לא רוצים לחכות. 

 נכון, חבל. גב' אלינור מטלון:

 כל פעם שיהיה, נביא מיד אישור. מר מוטי ששון:

 יש כאלה שהגישו ולא קיבלו? מר קובי מכלוף:

 איש.  6 מר מוטי ששון:

שהגישו, אושרו. וצריך את אישור  6-נמצא בתוך, במעודכן. כל הקיבלת? זה  מר יוסי זיידה:

 המועצה.

 יש עוד בקשות, גב' אלינור מטלון:

 יהיה, לדעתי יהיה. מר מוטי ששון:

 כרגע עוד לא. מר זוהר נוימרק:

שהגישו אם  2יש, אני חושבת שהשבוע או שבוע הבא יש עוד פגישה עם עוד  עו"ד יונת דיין:

 אני לא טועה.

שלושה, -אוקיי. ואני שואלת שאלה, האם בסופו של דבר נגיד עוד שבועיים אלינור מטלון:גב' 

 חודש הבא אנחנו נאשר עוד משפחות?

 כן, אם יבואו.  מר מוטי ששון:

נכון. אבל מה קורה אם מישהו יוצר קשר עם המשפחות שלא הגישו ויבדוק  גב' אלינור מטלון:

 אמת כולם יודעים?מה הסיבה שלא הגישו על מנת לראות שב

 כל הזמן עומדים איתם בקשר, כל הזמן בקשר איתם.  מר מוטי ששון:

יש קשר, כולם קיבלו הודעה. גם עורך הדין שמייצג אותם בכלל בעניין נמצא  מר יוסי זיידה:

 איתנו בקשר. אנחנו, אני חושב, די מכוסים בעניין הזה של, 
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 רט? שכל הפרטים פה כאילו לכולנו? לעיני כולם?אין פה עניין של צנעת הפ גב' נעה צ'פליצקי:

ואיך תחליטו אם אתם מאשרים את ההמלצות אם אתם לא יודעים את  עו"ד יונת דיין:

 הנסיבות?

זה כן. לועדה זה בסדר, ברור. כמו בבית ספר ויש ועדה של הנחות וכל מיני.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל אני אומרת,

 יסקרטיות פשוט. אז לשמור על ד מר יוסי זיידה:

 העניין הוא שהועדה רק ממליצה לכם. המועצה היא זאת שצריכה לאשר.  עו"ד יונת דיין:

 לא קשור. כל הפרטים כאילו, גב' נעה צ'פליצקי:

 בואו נשמור, בואו נצביע ונשמור על דיסקרטיות. מר יוסי זיידה:

 חבר'ה, בוא נגיד ככה.  מר מוטי ששון:

 ר פרטני. זה אישו מר זוהר נוימרק:

 דקה, חברים. מר מוטי ששון:

 זה אישור פרטני. מר יוסי זיידה:

 אחד. -אתה חייב לאשר אחד מר זוהר נוימרק:

 אבל רק השם. אבל אין לך פה עוד מידע חוץ מהשם ושכר הדירה.  גב' אלינור מטלון:

 נעה, נעה תקשיבי. מר מוטי ששון:

 הוא צודק. חייבים שם.אתה חייב לאשר את זה פרטני,  מר זוהר נוימרק:

 תקשיבי זה חייב להיות, מר מוטי ששון:

 לא לעיני כולם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אז מי יאשר? מר יוסי זיידה:

 תקשיבי. איך את רוצה לתת את זה? מר מוטי ששון:

 אתם הועדה ותגידו לנו בלי שמות. גב' נעה צ'פליצקי:

 ,אבל את לא יכולה, את צריכה לאשר מר מוטי ששון:

 בלי שמות. גב' נעה צ'פליצקי:

 את צריכה לאשר שמות. מר זוהר נוימרק:

אבל נועה, נועה, הועדה, מי בעד? מי בעד אישור פרוטוקול ועדת שכירות  מר מוטי ששון:

בראשות ארז ניסים מנכ"ל העירייה, יושב ראש  04.11.21סרלין מיום 

, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9 ,8, 7, 6, 5, 4, ניסן? ניסן? 3, 2, 1 הועדה. מי בעד?
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אני עובר לסעיף הבא. עדכון  אושר.בעד. אין נגד, אין נמנעים.  19, 18, 17, 16

 תקציב רגיל. רחמים, בוא דבר. 

 

 .2021-2020עדכון תקציב רגיל לשנת  .11

. סך הכול 6,571,393-ל 1,499,452,365-עדכון התקציב הרגיל מ מר רחמים בינוני:

ניתן לראות אנחנו מקבלים פה הכנסות על שנים כפי ש 1,499,452,365

מיליון, חגי  1.130מיליון. ממלא קורונה  5קודמות על החינוך הפורמלי, 

אלף וכנגד זה יש לנו פה את ההוצאות כמו שניתן  217תשרי קיבלנו גם 

לראות. יש פה הוראת תשלום לאוטומציה מיליון ש"ח. יש לנו כאן לביטוח 

שרי הגדלנו את התרבות התורנית. אם יש עוד שאלות גם מיליון ש"ח. חגי ת

 אני אענה.

 . אני יודעת שבסוף ימי העיון מבוטלים, בוטלו?4בעמוד  615משאבי אנוש,  גב' אלינור מטלון:

 מה? לא, לא. זה לקבל הכשרה ספציפית. מר רחמים בינוני:

 על הקורונה והיא בוטלה.  גב' אלינור מטלון:

לא קורונה. זה לא קורונה. זה הכשרות מקצועיות בעבודה. לא קשור לא,  מר רחמים בינוני:

 לקורונה.

אז היה, אני יודעת שהיה הכשרות מקצועיות לקורונה למשאבי אנוש ובסוף  גב' אלינור מטלון:

 זה בוטל. האם זה,

 לא, זה לעובדים שבאים לעירייה וצריכים לקבל הכשרה על התפקיד שלהם. מר רחמים בינוני:

 אוקיי. הכשרות רגילות. ינור מטלון:גב' אל

אלה הם דברים שהם טריוויאלים. אוקיי, מי בעד עדכון התקציב הרגיל  מר מוטי ששון:

על פי מכתבו של אמנון ארץ קדושה גזבר העירייה מיום  2021לשנת 

-? בסך הכול ההוצאות והכנסות מסתכמות ל24.10.2021

 .ש"ח. מי בעד?1,499,452,365

יש לי עוד שאלה. רגע, אני אשאל. חצי משרת תקן מגשרת ליוצאי אתיופיה,  לון:גב' אלינור מט

זה בעצם לקהילה שיש ברחוב אופק החשוב? כי הפעילות שם, אין פעילות. 

 המקום סגור כל השנה בקהילה ברחוב,

 המקום סגור ולקראת פתיחה. מר יוסי זיידה:

 פתיחות.  3המקום כבר עשה  גב' אלינור מטלון:

לא, הייתה לנו בעיה אחת שקשורה כמובן לקורונה שלא אפשרה. בנוסף יש  סי זיידה:מר יו

לנו בעיה אחרת שאנחנו ממש בפתרון, אנחנו נפגשים עם נציגי הקהילה ממש 

 שבועיים הקרובים. המשרה הספציפית יגיד רחמים אבל,-בשבוע
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 זה של מנהל החינוך.  מר רחמים בינוני:

 נהל החינוך? זה לא קשור,זה של מ גב' אלינור מטלון:

 לא קשור, מנהל החינוך זה לא קשור. מר יוסי זיידה:

 לפרופסור שוהם? גב' אלינור מטלון:

 לא, היה קול קורא של משרד החינוך שהפחיתו את המימון, מר רחמים בינוני:

 ולכן העירייה צריכה לממן את זה. גב' אלינור מטלון:

 אלינור? ,2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עוד חושבת על זה. גב' אלינור מטלון:

 , בעד, זאב?17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, ניסן? 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 נמנע. מר זאב ניסים:

 נמנע, ומי עוד? מר מוטי ששון:

 נמנעת. גב' אלינור מטלון:

בר לסעיף הבא. עדכון תקציב הפיתוח, אני עו אושר.נמנעים, אין נגד.  2 מר מוטי ששון:

 בבקשה רחמים. 

 

 .2021-2020עדכון תקציב פתוח לשנת  .12

. בעקרון ניתן לראות שיש פה 4,358,775אנחנו מדברים פה על תוספת של  מר רחמים בינוני:

העברות לפי בקשות המנהלים וההנדסה. יש פה בגנים ונוף אנחנו עושים 

רים לטובת שיפוץ שירותים בבית ספר העברות, שיפוצי קיץ. אנחנו מגבי

 אילון.

 אלון. לא אילון, אלון. אלון.  מר מוטי ששון:

 אלון, סליחה. יש פה מזגנים, מר רחמים בינוני:

 גם אילון צריך שיפוץ. גב' אלינור מטלון:

 כולם צריכים שיפוץ. מר מוטי ששון:

שטיינברג, מיליון ש"ח. יש פה תכנון שיפוץ בנייה קומה שנייה בבית  מר רחמים בינוני:

מיליון לבניין  2הצטיידות שיפוץ ומיזוג בעירייה בעקבות המעבר, יש פה גם 

. 17העירייה ולרכישת ציוד מחשוב, ושיפוץ דירת חיילות ברחוב חובבי ציון 

 אלף ש"ח. 117גם אנחנו מוסיפים פה 

 קומה שנייה. מר מוטי ששון:

 לה.אני רוצה לשאול שא קפלן:-גב' עינב בשארי
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 בבקשה.  מר מוטי ששון:

 אלף ש"ח.  50ראיתי שהוספתם לגינות כלבים  קפלן:-גב' עינב בשארי

 כן. מר רחמים בינוני:

 אני רק שומעת שסוגרים גינות כלבים. איפה, איפה הגינות? קפלן:-גב' עינב בשארי

 למה לסגור? איפה שיש, תראי. בעבר הייתה מעורבות, מר מוטי ששון:

 איפה סוגרים? להגיד לך באיזה רחוב? קפלן:-יגב' עינב בשאר

 דקה. מר מוטי ששון:

 סגרו אחת. מר זוהר נוימרק:

בעבר היה מעורבות, בעבר הייתה מעורבות של מבקר המדינה. מישהי בנווה  מר מוטי ששון:

ארזים והחליטה שזה מפריע לה. לא חשוב שיש לה כלב. אז הכלב היה שם 

והלכו לפרוצדורה. הסתבר שלא נהגנו לפי גם כן. אבל התחיל להפריע לה 

הפרוצדורה. מה זאת אומרת? צריך לפרסם ברבים ולשמוע את התושבים 

מה הם אומרים ואז החלטנו ללכת לאותו מקרה, כל פעם שמפרסמים ליידע 

את התושבים. זאת אומרת זכותו של כל אחד להתנגד, לשמוע אותה. עכשיו, 

אם כן יש תלונות מפה עד להודעה חדשה לסגור אנחנו כמעט לא סוגרים אלא 

שהכלבים נובחים ואי אפשר לישון. אז אנחנו משתדלים להרחיק את זה כמה 

שיותר מקירבה לבתים. ואם יש בקשות, בודקים אותם, מפרסמים. אז אם 

 פתחו עכשיו,

 יש הרבה כלבים בעיר. מר מאיר חלבי:

 למי, למי מגישים את הבקשה? קפלן:-גב' עינב בשארי

 בקשה? ר מוטי ששון:מ

 בקשה למה? לפתוח גינה? עו"ד יונת דיין:

 בקשה לגנים ונוף.  מר מוטי ששון:

 לגינה. קפלן:-גב' עינב בשארי

 לגנים ונוף, הם מרכזים את הפניות. עו"ד יונת דיין:

 הם מרכזים את הפניות.  מר מוטי ששון:

 לאליאב חטוקה. מר זוהר נוימרק:

 בעד אישור התב"רים על פי מכתבו של גזבר,אוקיי. מי  מר מוטי ששון:

יש לי שאלה. אתה אמרת גם בישיבות הקודמות ששבט עתיד, צריך להביא  גב' אלינור מטלון:

עוד מימון כי אתם רוצים להגדיל, לעשות שתי קומות. איפה זה מגיע לידי 

 ביטוי פה בטבלה? 
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 צריך להגיע לפה? מר מוטי ששון:

 שרת,כן, אי גב' אלינור מטלון:

 אם עובדים עליו, אם עובדים עליו, מר מוטי ששון:

אתם אומרים שאתם צריכים עוד כסף כדי להגדיל את השבט, כי סניף של  גב' אלינור מטלון:

 כנפיים של קרמבו,

אני חוזר ואומר לך. כל הדברים האלה בתכנון. כולל מה שאמרתי בישיבה  מר מוטי ששון:

 הקודמת נשאר אותו דבר. 

 זה כבר שנה כמעט, נור מטלון:גב' אלי

 4,359,775-. מי בעד אישור התב"רים שמסתכמים ל2022והוא יבוא בתקציב  מר מוטי ששון:

, 1, מי בעד? 24.10.21-ש"ח? מכתבו של אמנון ארץ קדושה גזבר העירייה מ

בעד. אין נגד. אין  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2

 .אני עובר לסעיף הבא אושר.. נמנעים

 

 .38-36הוצאות רח' סרלין  4451עדכון של תב"ר מס'  .13

לטובת אישור התשלום של השכירות לדיירים, אנחנו משנים את השם של  מר רחמים בינוני:

-36התב"ר מתכנון תב"ע והיתרים לטובת הוצאות הבניינים ברחוב סרלין 

 את התב"עות.וזה יאפשר לנו גם לשלם את השכירות ו 38

בעד.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1כן, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.נמנעים.  איןאין נגד, 

 

 .154חלקה  6872ביטול הקצאה לעמותת יוצאי בבל )עירק( גוש  .14

(. בזמנו עמותת יוצאי בבל קיבלה ביטול הקצאה לעמותת יוצאי בבל )עירק מר מוטי ששון:

הזו באה בדברים עם עמותה אחרת שיש לה את  העמותההקצאת קרקע. 

הכסף ואז כדי שהם יוכלו לבנות אנחנו מבטלים לעמותה את הזאת ונותנים 

 לעמותה שיש לה את הכסף.

 כדי להתחיל, עו"ד יונת דיין:

 כדי להתחיל בבנייה.  מר מוטי ששון:

 איזו עמותה? לן:קפ-גב' עינב בשארי

 כדי להתחיל נוהל הקצאה לעמותה חדשה, עו"ד יונת דיין:

 לעמותה האחרת יש את המגרש? מר זאב ניסים:
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כן. לא, לא. עמותת יוצאי בבל שהיה בזמנו יושב ראש העמותה יוסף כהן  מר מוטי ששון:

ז"ל, בדיוק, האנשים התבגרו. חלקם עברו לעולמם. הגיעו, באו בדברים עם 

אחרת של הרב ניצן וחתמו איתם הסכם, והם בונים עכשיו את  עמותה

 הבניין.

 כדי שהעמותה החדשה תוכל לבנות ולקבל את ההקצאה, עו"ד יונת דיין:

 היא גם יהדות בבל או שעכשיו זה, מר זאב ניסים:

 בבל. מר מוטי ששון:

 גם? גם יהדות בבל? מר זאב ניסים:

 מה זה חשוב? גם. כולם. כולם יהודים, מר מוטי ששון:

אני יודע, אני יודע. אני רק שואל. אבל לא, אם כולם יהודים אז למה לא לתת  מר זאב ניסים:

 לכל יהודי ישראל?

 הרב, הרב ניצן הוא ליטאי בכלל. מר קובי מכלוף:

 אז אני שואל. מר זאב ניסים:

 את ראשי העמותה לא אנחנו בחרנו.  עו"ד יונת דיין:

גע אבל העמותה היא עמותת יוצאי בבל, כן? והעמותה השנייה שמקבלת ר קפלן:-גב' עינב בשארי

 זאת אותה עמותה?

 לא. מר זוהר נוימרק:

 לא. קפלן:-גב' עינב בשארי

 לא.  מר מוטי ששון:

 הוא מוותר על המגרש? קפלן:-גב' עינב בשארי

 כן, את מבטלת לראשונה. מר מוטי ששון:

 היא מוותרת? קפלן:-גב' עינב בשארי

 כן, כן.  טי ששון:מר מו

 יש ביניהם הסכם. מר יוסי זיידה:

 יש הסכם ביניהם. מר מוטי ששון:

 לבקשתם.  מר קובי מכלוף:

 מה שהעמותה האחרת,  מר זאב ניסים:

 העמותה האחרת תעשה הליך הקצאה מסודר. עו"ד יונת דיין:

 יש להם שם? מר זאב ניסים:
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 דה ובאמת ההמלצה תהיה.וזה יגיע אליכם עם המלצה במי עו"ד יונת דיין:

 עכשיו אנחנו מבטלים את אלה. מר מוטי ששון:

אבל כדי שהעמותה החדשה בכלל תתחיל לעשות תהליך הקצאה, חייבים  עו"ד יונת דיין:

 לבטל את ההקצאה הקודמת. עמותת בבל נתנה את ההסכמה שלה.

 העמותה היא עמותה של הרב ניצן. מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע שאלה. שאלה.  וב:מר ראובן קייק

 אני נגד. מר זאב ניסים:

הייתה, הייתה את ההקצאה של בית הכנסת לתנועה הרפורמית. הייתה את  מר ראובן קייקוב:

 התנועה הארצית.

 זה לא קשור אבל לזה כרגע. עו"ד יונת דיין:

 לא, לא, אני שואל.  מר ראובן קייקוב:

 הם מוותרים.  מר זאב ניסים:

 שנייה רגע. בכל מקרה, ב:מר ראובן קייקו

 מה זה קשור לעניין הזה?  מר מוטי ששון:

 הכול מסוכם.  עו"ד יונת דיין:

 בגלל שזו עמותה קטנה, גם, מר ראובן קייקוב:

 פה יש סיכום. עו"ד יונת דיין:

 מעמותה אחת לעמותה אחרת. מר יוסי זיידה:

 כולים לבנות. אין להם כסף. כי הם לא יכולים, הוא מחזיק בקרקע שהם לא י מר מוטי ששון:

 קייקוב, עזוב. זה סיפור עצמאי. יש פה שתי עמותות, יש פה שתי עמותות.  עו"ד יונת דיין:

 מי בעד?  מר מוטי ששון:

 מבטלים את ההקצאה, אחת חדשה, עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 גן במשפטי, מי שביטל ומי,אני רוצה לשאול את יונת. הכול כאן מעו מר מאיר חלבי:

 עוד לא הקצנו את מי שמקבל. מר מוטי ששון:

 כל הסיפור שם, אתה יודע,  מר מאיר חלבי:

 עמותת יוצאי בבל, עו"ד יונת דיין:

 החבר'ה האלה שלא פתאום יבואו ויגידו, מר מאיר חלבי:
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 חבר'ה אנחנו עובדים על זה כל כך הרבה זמן. מר מוטי ששון:

 הכול מעוגן במשפטי יונת? מר מאיר חלבי:

אוקיי, מי בעד ביטול הקצאה, מי בעד ביטול הקצאה לעמותת יוצאי בבל  מר מוטי ששון:

 מצ"ב, מי בעד? 154חלקה  6872)עירק( גוש 

 אם אפשר רק להאיץ את התהליך.  מר ראובן קייקוב:

בעד. אין נגד,  19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא. מה הסעיף הבא?אושראין נמנעים. אני ספרתי. הנה, 

הסעיף הבא. הודעה על אישור קבלת תרומה, אתה צריך להודיע על קבלת,  מר יוסי זיידה:

 זה רק הודעה. 

 

ש"ח של ד"ר משה דרוקר  350,000בסך  –הודעה על אישור לקבלת תרומה  .15

 ריה בתיכון קוגל.לשיפוץ ספ

 צריכים להודיע על תרומה. משה דרוקר, מר מוטי ששון:

 כן ירבו. מר זאב ניסים:

הוא היה, אני לא זוכר אם הוא היה חבר מועצה או לא היה חבר מועצה. אבל  מר מוטי ששון:

 הוא אדם, מישהו מכיר אותו?

 כן, אני מכיר אותו. מר מאיר חלבי:

א היה, הוא גם רואה חשבון היה וגם עורך דין. הוא גם רואה הנה, חלבי. הו מר מוטי ששון:

 חשבון נדמה לי, כן. 

 הוא הביא תרומות בישראל והיה לו בניין גם ברחוב פינטו.  מר מאיר חלבי:

אלף ממשרד החינוך וזה  100אלף ונדמה לי, ועוד  350הוא נותן תרומה של  מר מוטי ששון:

 בבית ספר קוגל.

 ית ספריה.בני מר יוסי זיידה:

 בניית ספריה. בית ספר קוגל. זה רק יהיה על שם של, שהוא תרם. מר מוטי ששון:

 יהיה לו שלט תרומה. עו"ד יונת דיין:

 מוטי כתוב בויקיפדיה שהוא היה חבר מועצת עיר. מר אמנון ארץ קדושה:

 כן? יופי. אבל הוא היה מזמן.  מר מוטי ששון:

 א הצבעה.זה רק הודעה, זה ל מר יוסי זיידה:

 מוטי אתה רוצה להגיד לי שפעם היו חברי מועצה לפניך? מר שי קינן:

 הלאה. מר יוסי זיידה:
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 שי, אני אהיה גם אחריך.  מר מוטי ששון:

 זה לא דורש הצבעה, זה רק הודעה.  מר יוסי זיידה:

 שכן ירבו כמוהו.  מר מאיר חלבי:

 . 16סעיף  מר יוסי זיידה:

 חבר'ה.  סעיף הבא. מר מוטי ששון:

  

 הרחבת התקשרות חברת ההסעות שאשא. .16

 הרחבת התקשרות חברת ההסעות שאשא. מי רוצה להסביר? מר מוטי ששון:

 אמנון יסביר.  מר יוסי זיידה:

 אמנון תשב ליד עינב. שישב לידך. אמנון ושידבר משם.  מר מוטי ששון:

ות עם, הרחבת התקשרות עם טוב. אנחנו מביאים פה לאישור בעצם התקשר מר אמנון ארץ קדושה:

שאשא לאחר שבמכרז הקודם של ההיסעים זכתה חברת אגד לתעבורה. אגד 

תעבורה מכרה את הפעילות שלה לתעבורה ולכן זו ישות משפטית חדשה. 

מאחר ויש מחסור באוטובוסים ונהגים, אז שאשא, אנחנו עושים את 

עוברת  ההרחבה של כל הפעילות שבעצם הייתה במכרז של אגד תעבורה

 לשאשא. 

 שהוא גם זכיין במכרז. עו"ד יונת דיין:

 שהוא גם זכיין, שהוא זכה במכרז הרחבת התקשרות. זה הכול.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אבל עד איזה סכום מותר לך לעשות הרחבה? מר ניסן זכריה:

 30שנה עד אחוז. וקבלן מ 45-אחוז. הוא מגיע ל 50יש את המגבלות של עד  מר אמנון ארץ קדושה:

 . אז הוא עומד בקריטריונים של ההרחבה. 28-אחוז, הוא עומד סביב ה

אני כן אגיד רגע כי דיברנו על זה בועדת מכרזים וגם דיברתי עם הדס.  גב' אלינור מטלון:

השאלה אם באמת שאשא יכולים לעמוד בעומס ובדברים כי גם עכשיו אנחנו 

ש קושי מאוד מאוד גדול של כבר יודעים וכבר העלינו בועדת מכרזים שי

 הנהגים, של הילדים, הם מאחרים,

 זה נועד לפתור את זה עכשיו. זה נועד לפתור את זה. מר זוהר נוימרק:

 השאלה אם שאשא יוכלו לעמוד בזה בנוסף למה שאישרנו בועדה. גב' אלינור מטלון:

 כן. מר זוהר נוימרק:

, הוא יעמוד בזה. לכן בדקנו. אני מניח שהוא אז כעקרון דיברנו עם שאשא מר אמנון ארץ קדושה:

 ייקח את אגד כקבלן משנה.
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 אנחנו לא יודעים את מי. עו"ד יונת דיין:

 אנחנו לא יודעים, אני מניח. מר אמנון ארץ קדושה:

 אז על מה הוא מגדיל? גב' נעה צ'פליצקי:

 את היקף העבודה שלו. מר מוטי ששון:

במכרז. עכשיו בעצם מעבירים לו פעילות נוספת. אז היקף הרי הוא זכה  מר אמנון ארץ קדושה:

 ההתקשרות שלו גדל.

 קווים נוספים, קווים נוספים, גב' נעה צ'פליצקי:

 קווים. הוא מעמיד את האוטובוסים.  מר אמנון ארץ קדושה:

, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי. מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 בעד. מי נגד? מי נמנע? שי אתה לא הרמת יד. 18, 17

 כן, אני לא רוצה להרים יד. מר שי קינן:

 אוקיי, שי נמנע. שי נמנע ואת לא, מר מוטי ששון:

 לא, אני בעד. גב' אלינור מטלון:

 . אני עובר לסעיף הבא. אושראה, בעד? מישהו פה, אוקיי.  מר מוטי ששון:

 

 בסקי בועידת קליטה במקום אלון שחק.מינוי מר מקסים מורוגו .17

מינויו של מקסים מורוגובסקי בוועדת קליטה במקום אלון שחק. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 , ניסן? ניסן? 4, 3, 2, 1

 הוא בעד, הוא בעד עכשיו. מר יוסי זיידה:

 . אין נמנעים.בעד. אין נגד 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5 מר מוטי ששון:

 אושר. מר יוסי זיידה:

  אושר. מר מוטי ששון:

 

 מינוי מר קייקוב ראובן כחבר בועדת ביקורת במקום יעקב בבלי .18

 מינויו של ראובן קייקוב כחבר ועדת ביקורת במקום יעקב בבלי. מי בעד? מר מוטי ששון:

 כולם, כולם.  מר יוסי זיידה:

 מנעים.בעד, אין נגד, אין נ 19 מר מוטי ששון:

 . אושר מר יוסי זיידה:
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 כנציג ציבור מטעם העירייה ב"רשת קהילה ופנאי". –מינוי מר משה רינת  .19

מינוי של משה רינת כנציג ציבור מטעם העירייה ב"רשת קהילה ופנאי". מי  מר מוטי ששון:

 , 2, 1בעד? 

 רגע, רגע, עכשיו כבר משה רינת? גב' אלינור מטלון:

 נת, כן.משה רי מר קובי מכלוף:

 משה רינת, כן. מר מוטי ששון:

 רגע אבל מה עם מה שביקשו ממך יוסי? גב' אלינור מטלון:

 רגע, זה, הוא ביקש הוספתי בכתב יד. מר יוסי זיידה:

 מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

אני לא יודע, תראה. אני מכיר את משה רינת, הוא יהודי יקר. היה בבית  מר ניסן זכריה:

ל. אני חושב שזה לא מכובד מה שאנחנו עושים כרגע, עם כל אבות משע

ההערכה שיש לי למשה רינת. נראה לי קצת תמוה שלא מצאתם אדם שהוא 

 קצת יותר צעיר.

 אני רוצה רק להגיד לך, מר מוטי ששון:

 הלוואי עלינו להיות בחדות שלו, מר זוהר נוימרק:

ישרנו והוא נשמט מהאישור. הוא נשמט אישרנו לו, חבר'ה. בפעם הקודמת א מר מוטי ששון:

 מהאישור. הוא היה ברשימה, נשמט מהאישור.

 מוטי, איריס ומשה, מר יוסי זיידה:

 משה ואיריס מטעם העירייה. אוקיי. מי שלא רוצה, מר מוטי ששון:

 בן כמה הוא? מר קובי מכלוף:

בעד. מי נגד?  17, 16, 15, 14 ,13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף האחרון.אושר נמנעים. 2מי נמנע? 

 

 מינוי גב' רוני לירז כנציגת ציבור בועידת נוער וצעירים. .20

מינויה של רוני לירז כנציגת ציבור בוועדת נוער וצעירים במקומו של אפי  מר מוטי ששון:

 יוספי.

 ת של הצעירים בנציגות שלהם.זה החלפה, החלפה פנימי מר יוסי זיידה:

. 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . תודה רבה. הישיבה נגמרה. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  19זאב בעד? 
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